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ورزش

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا جزء نخستین تورنمنت های مهم 

ورزشی بود که به دلیل شیوع کرونا به  تعویق افتاد و تکلیف ادامه 

این مسابقات همچنان نامعلوم است. آغاز روند این بیماری در 

چین به سرعت روی تیم های این کشور و همچنین مسابقات 

آســـیایی تاثیر گذاشته و در حالی که دو هفته نخست مرحله 

گروهی این رقابت ها تاکنون برگزار شده، اما از بین چهار تیم 

چینی حاضر در این مسابقات تنها بیجینگ گوان توانسته یکی 

از مسابقاتش را انجام دهد و سه تیم دیگر هنوز بازی های خود 

را آغاز نکرده اند. در چنین شرایطی قرار بود ادامه مسابقات از 

اواخر فروردین یا اوایل اردیبهشت ماه پیگیری شود، اما به تدریج 

مشخص شد که شرایط بسیار وخیم تر از برآوردهای اولیه است 

و فعلا امکان ازسرگیری هیچ مسابقه ورزشی ای وجود ندارد.

     دلایل مالی یا ورزشی؟

حالا مهم ترین دغدغه کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزاری ادامه 

دیدارهای لیگ قهرمانان اســـت که بخش زیادی از آن باقی 

مانده و برخلاف نمونه اروپایی حتی مرحله گروهی نیز به پایان 

نرسیده است. البته باتوجه به اینکه AFC این مسابقات را در 

اواخر سال میلادی به پایان می رساند، برای برگزاری مسابقات 

فرصت کافی در اختیار دارد، اما هنوز مشـــخص نیست چه 

زمانی خطر این بیماری کم خواهد شد و بازیکنان بدون نگرانی 

خواهند توانست در زمین بازی حاضر شوند.

از ســـوی دیگر ضرر مالی حاصل از تعطیلی بازی ها باعث 

شده تا کنفدراسیون آسیا به هرنحو ممکن به دنبال برگزاری 

مسابقات باشد. در آخرین اظهارنظر رسمی از سوی مقامات 

AFC برگزاری این رقابت ها پشـــت درهای بســـته و بدون 

حضور تماشاگر مهم ترین تصمیمی است که در این زمینه 

گرفته شده و اگر شرایط مهیا شود در اوایل تابستان شاهد 

 AFC پیگیری مسابقات خواهیم بود. ویندسور جان، دبیرکل

با اطمینان گفت که رقابت های این فصل لیگ قهرمانان و 

همچنین AFC کاپ قطعا به پایان خواهد رسید و برنامه ای 

برای تعطیلی و لغو آن وجود ندارد. هر دو تورنمنت قطعا تا 

آخر خرداد پیگیری نخواهند شد و تصمیمات بعدی نیز منوط 

به مهار ویروس کووید-19 خواهد بود. جان در مصاحبه ای 

گفت: »ما هنوز زمان کافی داریم و قطعا این دوجام در سال 

جاری میلادی برگزار خواهند شد. اگر برای سلامت بازیکنان 

و مسئولان برگزاری مسابقات نیاز باشد حتی بازی ها را بدون 

تماشاگر برگزار خواهیم کرد. برگزاری این دیدارها به دلیل 

ورزشـــی و همچنین تعهدات مالی و قراردادهایی که داریم 

انجام خواهد شد.« البته مسلما بحث مالی و تجاری موضوع 

بیش از بعد ورزشی برای AFC اهمیت دارد و آنها مجبورند به 

هر طریقی این مسابقات را به اتمام برسانند تا درآمدهای شان 

بیش از این دچار افت نشود. در AFC کاپ هم تیم ها هنوز 

مشغول برگزاری دیدارهای گروهی هستند و تعداد زیادی 

مســـابقه باقی مانده که باید تا ماه نوامبر )آبان ماه( به پایان 

رسیده و تکلیف قهرمان این مسابقات نیز مشخص شود.

     میزبانی متمرکز

دیگر گزینه AFC برای انجام این مسابقات انتخاب دوکشور 

در شـــرق و غرب آسیاســـت تا دیدارهای مراحل گروهی 

به صورت متمرکز برگزار شـــود که هم تعداد سفرها کاهش 

یابد و هم امکان انجام بازی ها به صورت فشرده و در کمترین 

زمان محقق شـــود. به این ترتیـــب دیدارهای چهار گروه 

غرب در یکی از کشـــورهای بحرین، عمان، قطر یا امارات 

برگزار خواهد شد و کشـــورهایی نظیر مالزی، سنگاپور یا 

اندونزی نیز میزبان چهار گروه شرق آسیا باشند. فدراسیون 

فوتبال بحرین روز گذشته شایعه انتخابش به عنوان میزبان 

ایـــن تورنمنت در مرحله گروهی را تکذیب کرد و گفت که 

کنفدراسیون فوتبال آســـیا تاکنون درخواستی برای این 

موضوع به آنها نداده است. با توجه به اینکه دوکشور قطر 

و امـــارات چند نماینده در لیگ قهرمانان دارند و برگزاری 

بازی ها در این دوکشـــور امتیاز خوبی در اختیار تیم های 

آنها قرار می دهد،AFC  بیشـــتر تمایل دارد تا بین بحرین 

یـــا عمان یکی را به عنوان میزبان انتخاب کند. AFC  قرار 

است طی دو هفته آینده جلسه ای را در این خصوص برگزار 

کند و گفته می شـــود در این جلسه تصمیم نهایی درمورد 

شـــرایط برگزاری بازی ها و همچنین تاریخ انجام آن اتخاذ 

خواهد شد. آنچه مشخص شده تصمیم اولیه بر این است 

که مســـابقات از  آگوست )مردادماه( ازسر گرفته شود و با 

توجـــه به فرصت کمی که برای برگزاری ادامه مســـابقات 

وجـــود دارد، حداقل مرحله فعلی به صورت متمرکز برگزار 

و پس از آن درباره مراحل بالاتر تصمیم گیری خواهد شد.

در چنین شـــرایطی به نظر می رسد تیم های ایرانی که نتایج 

خوبی در دوهفته اول مسابقات نگرفته اند، حداقل در مرحله 

گروهی همچون دور رفت این مسابقات که شانس میزبانی از 

آنها گرفته شد، در خانه به مصاف رقبا نخواهند رفت و کارشان 

برای صعود به مراتب دشوارتر خواهد شد.

گزارش»فرهیختگان«
ازسرنوشتلیگقهرمانانآسیا؛متمرکزوبدونتماشاگر

کار نمایندگان ایران
 برای صعود سخت  تر شد

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گزارش

ایـن کلمـه  آقـازاده خوشـم نمی آیـد چـون  »از کلمـه 

بـرای فاسـدان اقتصـادی و آنهـا کـه از رانـت اسـتفاده 

می کننـد بـه کار مـی رود، امـا مـن هرگـز از رانتی اسـتفاده 

نکـرده ام.« ایـن بخشـی از صحبت هـای پسـر رئیـس یکـی 

از فدراسـیون های ورزشـی اسـت که شایعات زیادی درباره 

اسـتفاده او از رانت هـا مطـرح می شـد، امـا او و پـدرش 

همـواره ایـن موضـوع را تکذیـب می کننـد. حتـی گفتـه 

می شـد برخـی عزل ونصب هـا هـم به دسـتور ایـن آقـازاده 

انجـام می شـود کـه البتـه بسـیاری از کارشناسـان آن را 

تایید می کنند. آقازاده  بیسـت وچند سـاله ای که مشخص 

نیسـت چگونه پورش سـواری می کند و خانه ای در قیطریه 

خریـده، رسـتوران داری می کنـد و یـک سـالن ورزشـی هم 

بـا سـفارش پـدرش اجـاره کـرده اسـت.

     نام رستورانش را هم از پدرش گرفت

صحبت درباره این موارد کمی تکراری شـــده، اما به قول 

یکی از نزدیکان این آقازاده، »وقتی از رانت استفاده کردی 

و همچنان هم اســـتفاده می کنی ادعـــا نکن که با تلاش 

خودت به اینجا رســـیدی.« همین ادعا باعث شـــد ابعاد 

جدیدتری از ماجرا را از زبان نزدیکانش نقل کنیم. براساس 

شـــنیده هایمان این فرد که پیش از ورود پدرش به ورزش 

محبوب، اوضاع مالی چندان مساعدی نداشت با سفارش 

پدرش یک سالن ورزشی را از یکی از روسای فدراسیون ها 

به مبلغ پایینی اجاره کرده اســـت. هرچند پدرش همواره 

می گوید او در مزایده برنده شـــده، اما شاهدان می گویند 

این مزایده هرگز برگزار نشد و اگر هم برگزار شده با حضور 

یک متقاضی بوده است!

 آقـــازاده معـــروف که همراه با یکـــی از بازیکنان تیم ملی 

رســـتورانی را تاســـیس کرده بود درنهایت با او به اختلاف 

خورد و بازیکن معروف تیم ملی، سهم این فرد را خرید تا به 

تنهایی رستوران داری کند. آقازاده مذکور هم بیکار ننشست 

و رستوران دیگری خرید، اما نام آن رستوران انگلیسی بود 

و مجوزهای مربوطه صادر نمی شـــد، به همین علت پدر او 

دســـت به کار شد و مجوز را با استفاده از رانت هایش برای 

پســـرش گرفت. از ورزش های محبـــوب او یعنی چوگان، 

موتورســـواری و سوارکاری که بگذریم باید به یک موضوع 

مهم اشاره کنیم که در لابه لای اخبار مربوط به موفقیت های 

آن رشته ورزشی گم شده است.

 

     ماجرای سود یک میلیاردی شرکت آشنا

براساس شنیده های »فرهیختگان« ظاهرا این آقازاده، شرکت 

یکی از دوســـتانش به نام »ه.الف« را جهت گرفتن اقدامات 

مربوط به چاپ و طراحی تبلیغات دور زمین به فدراســـیون 

معرفی و پس از موافقت فدراسیون، این شرکت کار خود را آغاز 

کرد. اوضاع کسب وکار شرکت مذکور رونق داشت به طوری که 

منابع حاضر در فدراسیون می گویند به محض آنکه پولی به 

حســـاب فدراسیون وارد می شد، چک های این شرکت هم 

پاس می شـــد. وقتی پرسیدیم این مبلغ چقدر بود، گفتند 

سالانه نزدیک به یک میلیارد تومان. اقدامات این فرد البته 

وقتی شگفت انگیزتر به نظر می آید که بدانید او تلاش هایی 

برای گرفتن کارهای مربوط به چاپ و طراحی تبلیغات سایر 

ورزش ها هم انجام داد، اما به نتیجه نرسید و فقط فدراسیونی 

که رئیس آن پدرش بود، سود گزاف را به دوست آقازاده معروف 

پرداخت می کرد. درنهایت با جدایی پدرش از فدراســـیون، 

پای شـــرکت مذکور از فدراسیون هم بریده شد. البته چند 

مـــاه پیش گزارش هایی مبنی بر تخلفات مالی پدر این فرد 

هم منتشـــر شد که براساس شنیده هایمان، خردادماه 99 

مراجع ذی صلاح در این باره بررســـی های بیشتری خواهد 

کرد، اما شنیده ایم یکی از مواردی که به آن ایراد گرفته شده 

این است که چرا این شرکت چندین سال وظیفه طراحی و 

چاپ بنرهای تبلیغاتی دور زمین، LED ها و پارچه نوشته ها را 

برعهده داشته و این کار به شرکت های دیگری واگذار نشده 

و یا مذاکره ای انجام نشده است.

     رانت، عادی شده

تامین لباس از یک فرد در طول ســـالیان متوالی و گرفتن 

ویزای خارج از کشـــور با همکاری همین فرد برای خواهر 

آقازاده معروف، دخالت در ترکیب تیم ملی و بازگرداندن یک 

بازیکن مصدوم با همکاری یکی از بازیکن ها به تیم ملی و 

استفاده متعدد از رانت های مختلف ازجمله اقداماتی است 

که آقازاده جنجالی از انجام آنها دریغ نکرده اســـت. همه 

اینها نیز درحالی است که امثال این آقازاده ادعا می کنند 

اصلا از رانت استفاده نمی کنند!

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛تسهیلاتیکهپسررئیسفدراسیوناسمشرارانتنمیگذارد!

چراغ سبز پدر برای سود میلیاردی آقازاده و دوستان!

آرش محمدی
  روزنامه نگار

اسامی 7 ورزشکار دوپینگی اعلام شد

ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )ایران نادو(، اسامی هفت ورزشکار متخلف دوپینگ 

را که تمام مراحل مدیریت نتایج آنها در این ستاد سپری شده و احکام قطعی آنها 

به تایید آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ )وادا( رسیده است، اعلام کرد.  اسامی 

این ورزشکاران به این شرح است: »ارسلان اسمعیل نژاد از بولینگ به مدت چهار 

سال، جعفر علیزاده از دوچرخه سواری به مدت چهار سال، محمد پوراسمعیل از 

دوچرخه سواری به مدت چهار سال، علیرضا آخوندی از دوچرخه سواری به مدت 

چهار سال، مرتضی قیاســـی چکا از کشتی به مدت 6ماه، رسول گرمسیری از 

کشتی به مدت یک سال و کیوان رضایی دالینی از کشتی به مدت چهار سال.«

راکیتیچ: فصل تمام نشود قهرمانی حق ما است

ایوان راکیتیچ، هافبک بارســـلونا می گوید اگر قرار به نیمه تمام ماندن فصل 

باشـــد، تیمش باید به عنوان قهرمان معرفی شود. او به شبکه مویستارپلاس 

اســـپانیا گفت: »همه ما می  خواهیم دوباره بازی کنیم و لیگ را با بازی کردن 

ببریم. من این را هم درک می کنم که اگر به هر دلیل نتوانیم برگردیم، فصل باید 

نیمه تمام رها شود و از آنجایی هم که ما صدرنشین هستیم پس باید به عنوان 

قهرمان معرفی شـــویم، اما به نظر بایـــد تا وقتی که مهلت داریم، صبر کنیم.« 

قرارداد راکیتیچ ســـال 2021 به پایان می رسد و باشگاه هم تمایلی به تمدید 

آن ندارد. گفته می شـــود او از چند تیم ایتالیایی و انگلیسی پیشنهاد دارد. او 

در این مورد گفت: »نمی خواهم حس خشم یا چیزی مانند آن را انتقال دهم. 

این طوری نیست. من خیلی خونسردم و ازجایی که در آن هستم، رضایت دارم 

اما همیشه دوطرف باید راضی باشند و من هم می خواهم همه چیز خوب پیش 

برود. بله، چندین مساله وجود داشت که برای من خوشایند نبود.«

نصری از اندرلخت اخراج می شود

ســـمیر نصری، هافبک سابق تیم ملی فوتبال فرانسه و تیم های منچسترسیتی و 

آرسنال که پیش تر 1۸ ماه نیز محروم شده بود، خبرساز شده است. باشگاه اندرلخت 

از تمام بازیکنان خود خواســـته بود در زمان قرنطینه و شیوع بیماری کرونا کاملا 

با باشگاه در ارتباط باشند و هرکجا که می روند باشگاه را در جریان بگذارند، ولی 

ســـمیر نصری تنها بازیکنی بوده که این مســـاله را رعایت نکرد و همین امر باعث 

عصبانیت مســـئولان اندرلخت از او شـــده و قرار اســـت او از این تیم اخراج شود. 

نصری که بعد از اتمام قرارداد در وستهام راهی اندرلخت شده بود در هشت بازی 

برای این تیم دو گل به ثمر رساند ولی به نظر می رسد او دیگر آینده ای در این تیم 

ندارد. لیگ بلژیک جزء اولین لیگ هایی بود که به دلیل شـــیوع کرونا متوقف شد 

و بروژ صدرنشین لیگ به عنوان قهرمان معرفی شد اما پس از اخطار یوفا تصمیم 

گرفته شد مدتی برای اعلام پایان لیگ صبر شود و درصورتی که شرایط برای ادامه 

رقابت ها مساعد بود، این دیدارها پیگیری شود.

توافق سانچو با یونایتد

جیدون ســـانچو که با ارائه بازی های درخشان در بوروسیادورتموند مورد توجه 

باشگاه های بزرگ اروپایی قرار گرفته است، خود را آماده انتقالی بزرگ می کند. 

نشریه »سان« انگلیس با انتشار گزارشی مدعی شد این هافبک انگلیسی برسر 

جزئیات قرارداد پیشنهادی از سوی منچستریونایتد که شامل دستمزد، پاداش ها 

و طول مدت قرارداد می شـــود، با این باشگاه انگلیسی به توافق رسیده است. 

مدیران باشگاه منچستریونایتد که از به خدمت گرفتن سانچو 20 ساله در تابستان 

پیش رو اطمینان دارند، اکنون باید سراغ همتایان خود در بوروسیادورتموند بروند 

و برسر رقم این انتقال با آنها به توافق برسند. گفته می شود این باشگاه آلمانی 

روی ستاره جوان خود 100 میلیون پوند قیمت گذاشته است. جیدون سانچو 

که تا سال 2022 تحت قرارداد دورتموند است و مورد توجه باشگاه های دیگری 

همچون چلسی، منچسترسیتی، بارسلونا و رئال مادرید هم قرار دارد، این فصل 

در 35 بازی، آمار 17 گل زده و 19 پاس گل را از خود برجای گذاشته است.

بنا: رضایی حق نداشت دوپینگ کند

محمد بنا، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در گفت وگو با ایسنا، درباره دوپینگ دو فرنگی کار ایران گفت: »دوپینگ در ذات خود موضوعی زشت و تقلب محسوب می شود، اما 

متاسفانه برخی ورزشکاران در مواقعی به خاطر ساده اندیشی، پول و یا مقام گول می خورند و مرتکب این اشتباه بزرگ می شوند. متاسفانه دوپینگ سه کشتی گیر که دو تن از 

آنها فرنگی کار بودند، مثبت شد و بار دیگر اتفاقی تلخ برای ورزش کشتی رخ داد.« سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی با اشاره به مصاحبه کیوان رضایی و مطرح کردن این ادعا که 

به خاطر نادیده گرفته شدن حقش طی سال  های گذشته، به عمد اقدام به دوپینگ کرده است، گفت: »کیوان می گوید به عمد این کار را کرده، اما من اصلا چنین چیزی را قبول 

ندارم. او کار درستی نکرده و اینکه این تصور را داشته که شاید در کشتی به حقش نرسیده پس باید دوپینگ کند، باید بگویم، نه اصلا چنین حقی نداشته است.« وی در ادامه 

با بیان اینکه متاسفانه نظارت درست و دقیقی بر موضوع دوپینگ در مسابقات داخلی و مخصوصا لیگ کشتی نمی شود، خاطرنشان کرد: »در لیگ بحث مسائل مالی درمیان 

است، اما کنترل آنچنانی درباره دوپینگ انجام نمی شود و این اتفاقات رخ می دهد. در آینده نیز اگر راهکار مناسبی برای آن اندیشیده نشود، باز هم شاهد دوپینگ خواهیم 

بود. هیچ وقت این موضوع با فرهنگ سازی و جریمه ریشه کن نمی شود، زیرا همیشه برخی کشتی گیران این اشتباهات را داشته اند و این بار نیز آخرین مرتبه نخواهد بود.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهگاردینباکاپیتانرم

ژکو: اکنون وقت اثبات انسانیت است

ادین ژکو، کاپیتان تیم فوتبال باشگاه 

رم ایتالیا در مصاحبه با بخش ورزشی 

گاردین انگلیس از اقدام اخیر خود 

و هم تیمی هایش در حذف چهارماه 

حقوق ماهیانه صحبت کرد و گزارشی از زندگی این روزهای خود و هم تیمی هایش 

داد. بازیکنان تیم فوتبال رم با صرف نظر کردن از چهارماه حقوق ماهیانه، به تیم 

فوتبال باشگاه خود کمک کردند این تیم از خطر ورشکستگی یا بحران مالی 

فاصله بگیرد. این رقم بسیار نجومی و درمجموع بسیار حیاتی است و مدیران رم 

به شدت تحت تاثیر اقدام بازیکنان تیم فوتبال خود قرار گرفته اند اما این همه ماجرا 

نیست و ژکو از اتفاقات دیگر خیرخواهانه خود و هم تیمی هایش پرده برداشت.

کاپیتان رم در این خصوص گفت: »اکنون زمان اثبات انسانیت است، ما از 

چهارماه حقوق دریافتی خود گذشتیم و اطمینان داریم که با این کار به خودمان 

کمک کرده ایم چراکه حیات ما به حیات تیم بستگی دارد و هواداران رم با این 

وضعیت از بازیکنان خود راضی خواهند بود، اما این کفایت نمی کرد و به پیشنهاد 

کاپیتان بزرگ رم یعنی فرانچسکو توتی و هماهنگی های صورت گرفته بین من 

و سایر بازیکنان مقرر شد مبلغ قابل توجهی از سوی همه ما جمع آوری شود که 

تاکنون در سه نوبت به بخش بهداشتی و کادر پزشکی ایتالیا تحویل داده شده 

است، امیدوارم هدیه کوچک ما گامی موثر در بهبودی بیماران محسوب شود.«

ژکو درخصوص کارهایی که این روزها ستارگان فوتبال انجام می دهند، گفت: 

»بعضی اتفاق ها به چشم نمی آید اما مثلا کریستیانو رونالدو با یک فیلم کوتاه 

تبلیغاتی درمورد استفاده از ماسک یا مواد ضدعفونی کننده یا لزوم ماندن در 

خانه کار بسیار بزرگی می کند و این وظیفه همه ماست که این روزها به فکر 

فرهنگ سازی و اطلاع رسانی مناسب و علمی باشیم.«

کاپیتان رم در ادامه خاطرنشان کرد: »خیلی دوست داریم به سایر کشورها هم 

کمک کنیم اما بضاعت ما مشخص است و آن قدر در خود ایتالیا مشکلات انباشته 

شده که واقعا نمی شود به همه دنیا توجه کرد. این روزها مرزها مهم نیستند و 

نام کشورها اهمیتی ندارد به هر کسی و هر کجایی که بتوانیم کمک می کنیم. 

من دوست دارم به کشور خودم نیز کمک کنم و در این خصوص 

با مقامات دولتی مذاکره کرده ام تا شاید بتوانم با همبستگی 

سایر ملی پوشان برای کادر درمانی در بوسنی و همسایگان 

بوسنی کمک مالی جمع آوری کنیم.«

ژکو درخصوص احتمال ازسرگیری رقابت ها گفت: »اقدام 

ما وابسته به این تاریخ نیست و به کارهای خیرخواهانه 

ادامه خواهیم داد، چراکه در این روزها زمان مناسبی 

برای اثبات انسانیت نصیب همه ما شده است و اگر 

این روزها به فکر هم نباشیم، انسان نیستیم. ما رفتار 

خوبی با طبیعت نداشته ایم و حالا طبیعت به رفتار ما 

واکنش نشان داده اما همه می دانیم که این روزها تمام 

خواهد شد و ما دوباره به زندگی بازخواهیم گشت اما 

تلاش می کنیم خاطرات خوبی از این روزها به رغم همه 

سیاهی ها در ذهن ثبت کنیم.«

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

مناقصه عملیات عمرانی

رتبه
موردنیاز

مبلغسپردهشرکت
درمناقصه-ریال

عنوانپروژه
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رتبه 5 ابنیه 2.000.000.000
تخریب قسمت اداری و ساخت 

ساختمان اداری
1

رتبه 5 

تاسیسات
1.000.000.000

تعمیر و بازسازی کلی سیستم برق 
دانشگاه )مطابق نقشه های اجرایی( 

و تهیه و اجرای سیستم اعلام و اطفای 
حریق ساختمان آموزشی

2

رتبه 5 ابنیه 1.000.000.000

تعمیر و بازسازی نمای ساختمان 
آموزشی و تعویض تمام پنجره های 

ساختمان آموزشی مطالق شرح کار 
مندرج در اسناد مناقصه

3

دانشگاه آزاد اسلامی واحد بین الملل خرمشهر خلیج فارس در نظر دارد عملیات 

عمرانی با مشخصات زیر را به مناقصه بگذارد.

 از شرکت های پیمانکاری داوطلب که حائز شرایط آیین نامه طبقه بندی و تشخیص 

صلاحیت پیمانکاران هستند تقاضا می شود برای دریافت اسناد مناقصه و با در دست 

داشتن معرفی نامه و تصویر رتبه بندی شرکت و فیش بانکی به مبلغ 1.000.000 ریال 

)یک میلیون ریال( واریزی به حساب شماره 0104024596004 بانک ملی نسبت 

به دریافت و تحویل اسناد مناقصه حداکثر 10 روز کاری پس از درج آگهی به نشانی 

خرمشهر،کوی معین، دانشگاه آزاد اسلامی واحد بین الملل خرمشهر خلیج فارس 

مراجعه نمایند.  متقاضی می بایست سپرده شرکت در مناقصه و یا ضمانت نامه بانکی 

شرکت در مناقصه را همراه اسناد ارسال نماید. به پیشنهادهایی که فاقد سپرده، 

مخدوش و بعد از تاریخ مقرر واصل گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد. 

برنده مناقصه مکلف است حداکثر ظرف مدت یک هفته بعد از ابلاغ نسبت به عقد 

قرارداد اقدام نماید، در غیر این صورت نسبت به ضبط سپرده شرکت در مناقصه 

اقدام خواهد نمود.

پرداخت کلیه هزینه های چاپ آگهی به عهده شرکت برنده مناقصه می باشد. 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد بین الملل خرمشهر خلیج فارس در رد یا قبول یک یا کلیه 

پیشنهادات مختار است.

آگهی مناقصه شماره  02-99- ح   
صنایع حدید

موضوعمناقصه:خرید خدمات تعمیر، سرویس، نصب و راه اندازی و نگهداری، كولرهای 
آبی  هزینهخریداسناد:جهت خرید اسناد مناقصه مبلغ -/500.000 ریال به حساب 
IR73015100000۸200000020057 بانك سپه به نام صنایع حدید واریز گردد. 
) اسناد در قبال رسید واریز وجه و معرفی نامه تحویل می شود ( محلتحویلاسناد: 
تهران - كیلومتر 11 جاده مخصوص كرج - خیابان سپاه اسلام – صنایع حدید - معاونت 
بازرگانی– مدیریت پیمان سپاری.   مهلتتحویلاسناد: طی یك هفته از انتشار آگهی 
نوبت دوم.اوقاتتحویلاسناد: روزهای شنبه تا چهارشنبه از ساعت ۸ الی 13 تضمین
شركتدرمناقصه: معادل پنج درصد قیمت پیشنهادی به صورت ضمانتنامه بانكی، 
چك تضمین شده بانكی و یا واریز نقدی. محلارائهپیشنهادها: تهران - كیلومتر 11 
جاده مخصوص كرج - خیابان سپاه اسلام – صنایع حدید - صندوق مناقصات مستقر در 
مدیریت بازرسی. آخرینتاریخدریافتپیشنهادها:  99/02/14  بازگشاییپاكت
ها: 99/02/15  هزینه آگهی  به عهده برنده  مناقصه می باشد. داشتن گواهینامه معتبر 
سمتا و یا تعهد به ارائه آن طی دو ماه از تاریخ ابلاغ برنده شدن الزامی است. مناقصه گذار 
در رد تمام و یا هریك از پیشنهادها مختار می باشد.  جهت كسب اطلاعات بیشتر با تلفن 

4490۸۸0۸ تماس حاصل فرمایید.                 
مالف۱۷۷ معاونتبازرگانی


